

EXCLUSIVE Summer PRIVILEGES 特選客戶尊享

watsons water 屈臣氏蒸餾水



特選商業客戶由即日起至2018年7月28日以合約價訂購以下電子水券套裝，即可免費獲得指定飲品，請火速訂購！
Designated commercial customers can get selected free drinks upon purchase of the following Watsons Water eCoupon packages at contractual price from now until 28 July 2018. Act now.

優惠 1 OFFER 1

B8P0534E 家庭裝 Junior B8P0534F 商用裝 Regular

每套 39 張電子水券 eCoupons

送FREE 請選擇其一 (Please select one of the options)

- A 4.5公升蒸餾水 4.5L Distilled Water 4支 bottles
- B 4.5公升礦物質蒸餾水 4.5L Distilled Water with Minerals 4支 bottles

優惠 2 OFFER 2

B8P0534G 家庭裝 Junior B8P0534H 商用裝 Regular

每套 70 張電子水券 eCoupons

送FREE 請選擇其一 (Please select one of the options)

- A 4.5公升蒸餾水 4.5L Distilled Water 4支 bottles
- B 4.5公升礦物質蒸餾水 4.5L Distilled Water with Minerals 4支 bottles

+ \$50 百佳超級市場現金券 PARKnSHOP cash coupon



水機清潔 消毒服務

DISPENSER SANITIZING SERVICE

額外送 EXTRA FREE



B8P0534Q

部unit(s)

凡訂購以上電子水券套裝，即可以 \$390 尊享上門水機內膽清潔消毒服務1次

Get one time Dispenser Sanitizing Service at \$390 upon purchase of the above Watsons Water eCoupon packages.

優惠價 加\$268可享

Wats-MiniS溫熱水機(黑)一部 (價值\$1,088)

Add \$268 to enjoy Wats-MiniS Hot & Ambient Dispenser (Black) (Value:\$1,088)

B8P0534R

部unit(s)



請致電 2660 6688 登記或填妥以下表格，傳真至 2661 6313
Please call 2660 6688 to register or fill in the order form and fax to 2661 6313

登記名稱/客戶編號: Registered Name/ Customer Code: _____

聯絡人 Contact Person: _____

日間聯絡電話 Daytime Contact No.: _____

電郵地址 E-mail Address: _____

條款及細則 Terms & Conditions:

1. 所有圖片及產品資料只供參考。2. 每位客戶在推廣期內最多可獲贈5套禮品。3. 優惠視乎供應情況而定，先到先得，送完即止，如有任何更改，將以惠顧時之優惠詳情為準。4. 禮品將連同訂購之蒸餾水一併送上。5. 所有電子水券由發出日起至到期日使用，均不可轉讓或退款。水券使用恕不適用於臨時更改的送貨地址。6. 所有禮品不可兌換現金及不可轉讓，亦不可與其他優惠同時使用。7. 屈臣氏蒸餾水保留終止及/或修改本計劃及產品銷售條款的一切權利，毋須事先通知。

1. All photos and product information are for reference only. 2. Each customer is entitled to a maximum of 5 sets of gifts during the promotion period. 3. Offers are available on a first-come-first-served basis and while stocks last. Any change of the Offers will be subject to the Offers availability at the time of patronage. 4. Gifts will be delivered with the carboy order. 5. All eCoupons are non-transferable & non-refundable. eCoupons are redeemable from issue date to expiry date, and cannot be redeemed to any temporary address. 6. All gifts are not redeemable for cash, not exchangeable or transferable, and cannot be used in conjunction with other promotional offers. 7. Watsons Water reserves all right to amend and / or terminate this offer and terms & conditions without prior notice.

只供內部填寫 For Official Use Only

銷售員編號: Salesperson Code: _____ 訂購總額: Total Order Amount: \$ _____ 送貨日期: Delivery Date: _____ 年 Year _____ 月 Month _____ 日 Day _____

訂水方法 Water Ordering > 網上 Online: www.watsons-water.com | 熱線 Hotline: 2660 7373

如閣下不欲收取本公司之宣傳資料，請以傳真通知本公司。以上向閣下收集之個人資料只會用作是次登記之有關用途。有關私隱政策聲明，請瀏覽www.watsons-water.com。
If you do not want to receive our promotional materials, please let us know by faxing to our company. Personal data provided by you above will only be used for purposes in relation to this offer subscription. About Privacy Policy, please visit www.watsons-water.com.

Member of CK Hutchison Holdings 長江和記實業成員



WRC180534-S